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1. Ordförande	Ingemar	Sjöström	hälsade	alla	välkomna	och	förklarade	stämman	för	öppnad.	

2. Till	mötets	ordförande	och	sekreterare	valdes	sittande	Ingemar	Sjöström	och	Lars	Johansson.		

3. Till	justeringsmän	valdes	Torbjörn	Ahlin	samt	Kerstin	Zirnig.	

4. Närvaro	vid	stämman:	29	av	totalt	40	hushåll	närvarade	på	mötet.	

5. Kallelse	till	stämman	samt	dagordningen	godkändes	av	mötets	deltagare.	

6. Förvaltningsberättelsen	2017-2018	redogjordes	av	styrelsen.	Resultaträkning	samt	budget-
förslag	för	kommande	period	redovisades	av	kassör.	Revisionsberättelse	redovisades	av	
revisor	Torbjörn	Ahlin	och	den	godkändes	av	stämman.	

7. Styrelsen	beviljades	ansvarsfrihet	för	den	gångna	perioden	2017-05-19	–	2018-05-15.	

8. Beslut	togs	av	stämman	att	nuvarande	arvoden	för	styrelse,	revisor	samt	valberedning	gäller	
även	för	kommande	period.	

9. Samfällighetens	ekonomi	är	god	och	styrelsen	föreslog	att	månadsavgiften	på	2800	kronor	
sänks	till	2500	kronor.	Förslaget	godkändes	av	stämman.	

10. Valberedningen	förslag	på	styrelse:	ordförande	Ingemar	Sjöström,	kassör	Kjell	Widell,	sekre-
terare	Lars	Johansson,	ledamot	Alexander	Nordh-Bardun,	ledamot	Niklas	Ohrmér,	suppleant	
Daniel	Amneklev	samt	suppleant	Christina	Almroth-Engman.	Utöver	ordinarie	styrelse	före-
slogs	Jessica	Höglund	ingå	i	styrelsen	för	att	få	kunskapen	som	kassör.	Stämman	godkände	
förslaget	på	styrelse.	

11. Till	revisorer	valdes	Torbjörn	Ahlin	samt	Daniel	Österberg.	

12. Till	valberedning	valdes	Mona	Palmqvist	samt	Hans	Leijon.	

13. Styrelsen	redogjorde	för	arbetet	med	stadgarna	som	vid	flera	tillfällen	skickats	till	medlem-
marna	för	synpunkter.		Stämman	fastställde	enhälligt	stadgarnas	utformning.	

14. Motion	inlämnad	av	Ulrica	Reid	om	att	ta	bort	staketet	vid	pulkabacken.	Beslut	fattades	att	
styrelsen	tittar	på	lösning	som	tillgodoser	möjligheten	till	pulkaåkning	utan	att	det	påverkar	
problem	som	tidigare	uppstått	för	fastighetsägare	med	sönderkörd	häck,	fönster	mm.	
Motion	inlämnad	av	Ingemar	Sjöström	om	en	försiktighetsprincip	i	området	gällande	ljud,	ljus	
samt	lukt.	Ingemar	redogjorde	för	sitt	förslag	och	efter	diskussioner	så	genomfördes	en	om-
röstning	där	stämman	röstade	nej	till	förslaget.	

15. Övriga	frågor:	Tidvis	dåligt	med	parkeringsplatser	i	området,	stämman	uppmanade	alla	att	
parkera	i	carportarna	så	plats	finns	för	övriga	bilar.	Önskemål	framkom	om	att	styrelsen	
kontaktar	Norrköpings	kommun	om	vrida	en	belysning	på	skolans	område	som	ger	bättre	
belysning	på	del	av	vårt	område	som	saknar	belysning.	Styrelsen	kommer	även	jobba	vidare	
med	frågan	om	blomgruppen,	lekparksgruppen	samt	möjligheten	att	bilda	en	arbetsgrupp	
som	får	till	uppdrag	att	rensa	och	inspektera	våra	krypgrunder.		

Vid	årsstämman	avgick	Stefan	Jansson	samt	Jens	Påhlman	från	styrelsen	samt	Kerstin	Zirnig	(revisor).	
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